
 
 

УКРАЇНА 
МІСЦЕВЕ САМОВРЯДУВАННЯ 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 
СОФІЇВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ 

ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

ПРОТОКОЛ 
засідання виконавчого комітету 

 
смт Софіївка                                                                  2 жовтня 2018 року 
 
Головує: Сегедій П.Ю. – Софіївський селищний голова. 
Секретар засідання: Назаренко Л.І. – секретар селищної ради (виконкому) 
ПРИСУТНІ члени виконкому:  Масько А.О., Акастьолова Л.П.,  Демченко 
Т.В.,  Ніщік І.М. Тиркба Р.О., Ільїна Р.І., Корецький П.І., Корж О.В., Климчук 
Р.В. 
ВІДСУТНІ:   Федоряка Д.В.,  Джерелейко В.О.,  Рудніцький О.З., Семеряга 
В.Г. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1. Про надання допомоги на лікування жителям громади. 
2. Про призначення опікуном Кравченка Миколу Павловича, 1997 р.н.. 

над недієздатною Єрмоленко Оксаною Василівною, 17.12.1984 р.н. 
(Інформує: Качан І.М.) 

3. Про погодження Акту погодження меж земельної ділянки із суміжними 
землевласниками та землекористувачами. 

4. Про тимчасове закріплення об’єкту водного фонду. 
(Інформує: Ільїна Р.І.) 

5. Про присвоєння звання «Почесний громадянин селища Софіївка». 
(Інформує: Назаренко Л.І.) 

6. Про надання дозволу на розміщення пересувних дитячих атракціонів. 
7. Про погодження графіку роботи аптеки №1 «Віксі». 
8. Про надання дозволу на демонтаж приміщення колишньої кінобудки. 
9. Про взяття на квартирний облік селищної ради. 



(Інформує: Масько А.О.) 
РІЗНЕ. 

1.СЛУХАЛИ: Про надання допомоги на лікування жителям громади. 
Качан І.М. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Андрієвського О.М., Горба В.І. та Шагіна С.В. з проханням надати їм 
матеріальну допомогу на лікування. До заяв надано копії необхідних 
документів. Комісія розглянула подані документи та вирішила надати на 
лікування онкохворим по 3 тис. грн., а Шагіну С.В.- 1.5 тис. грн. Ознайомила 
з проектом рішення. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ:  Рішення  № 85 додається. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -11, «проти»- 0, «утрималися»- 0, не голосували- 0. 
Рішення прийнято. 
2.СЛУХАЛИ: Про призначення опікуном Кравченка Миколу Павловича, 
1997 р.н. над недієздатною Єрмоленко Оксаною Василівною, 17.12.1984 р.н. 
Качан І.М. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Гогулі А.В. з проханням зняти з неї опіку над недієздатною Єрмоленко О.В. в 
зв’язку з народженням сина та зміною місця проживання та від гр. Кравченка 
М.П. з проханням призначити його опікуном над  недієздатною Єрмоленко 
Оксаною Василівною, 17.12.1984 р.н. До заяв надано копії необхідних 
документів. Ознайомила з проектом рішення. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 

УХВАЛИЛИ:  Рішення  № 86 додається. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -11, «проти»- 0, «утрималися»- 0, не голосували- 0. 
Рішення прийнято. 
3.СЛУХАЛИ: Про погодження Акту погодження меж земельної ділянки із 
суміжними землевласниками та землекористувачами. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що надійшла заява від гр. Бугая С.І., який 
проживає за адресою: смт Софіївка, вул. Зоряна, 15а з проханням розглянути 
на засіданні постійної комісії з питань архітектури, будівництва та 
землекористування можливість підпису акту погодження меж земельної 
ділянки суміжними землекористувачами (власниками). Комісія виявила те, 
що власник суміжної земельної ділянки гр. Кульбашна Л.Є. померла. Отже, 
пропонує виконкому селищної ради погодити Акт погодження меж земельної 
ділянки із суміжними землевласниками та землекористувачами. 
 Ільїна Р.І. ознайомила з проектом рішення. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ:  Рішення  № 87 додається. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -11, «проти»- 0, «утрималися»- 0, не голосували- 0. 
Рішення прийнято. 
4.СЛУХАЛИ: Про тимчасове закріплення об’єкту водного фонду. 



Ільїна Р.І. повідомила про те, що від громади рибалок в особі представника 
гр. Качуєвського В.М. надійшла заява щодо тимчасового закріплення об’єкту 
водного фонду за громадою рибалок.(список додається). Постійна комісія з 
земельних питань розглянула дане питання та погодила проект рішення 
виконкому. Ільїна Р.І. ознайомила з проектом рішення. Селищний голова 
ставить питання на голосування. 
Перед голосування член виконкому Корецький П.І. заявив про конфлікт 
інтересу при розгляді даного питання. Його прізвище є в списку рибалок, які 
надав виконкому гр. Качуєвський В.М. 
УХВАЛИЛИ:  Рішення  № 88 додається. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -10, «проти»- 0, «утрималися»- 1, не голосували- 0. 
Рішення прийнято. 
5.СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин селища 
Софіївка». 
Назаренко Л.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшло клопотання 
колективу КЗ «Софіївська центральна бібліотека» з проханням присвоїти  
звання ««Почесний громадянин селища Софіївка» нашій землячці, 
письменниці, поетесі, громадському діячеві, лауреату Національної премії 
України імені Т.Г.Шевченка. До клопотання подано біографічну довідку 
Голоти Л.В. Секретар ради ознайомила з проектом рішення. Селищний 
голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ:  Рішення  № 89 додається. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -11, «проти»- 0, «утрималися»- 0, не голосували- 0. 
Рішення прийнято. 
6.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розміщення пересувних дитячих 
атракціонів. 
Масько А.О. повідомив про те, що до виконкому селищної ради надійшла 
заява від ФОП Лозовенка Є.О. з проханням надати йому дозвіл на 
розміщення пересувних дитячих атракціонів. До заяви надано копії 
необхідних документів. Ознайомив членів виконкому з проектом рішення. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ:  Рішення  № 90 додається. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -11, «проти»- 0, «утрималися»- 0, не голосували- 0. 
Рішення прийнято. 
7.СЛУХАЛИ: Про погодження графіку роботи аптеки №1 «Віксі». 
Масько А.О. повідомив про те, що до виконкому селищної ради надійшла 
заява від ФОП Мартиненко І.А. з проханням погодити їй графік роботи 
аптеки №1 «Віксі». До заяви надано копії необхідних документів. Ознайомив 



членів виконкому з проектом рішення. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ:  Рішення  № 91 додається. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -11, «проти»- 0, «утрималися»- 0, не голосували- 0. 
Рішення прийнято. 
8.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на демонтаж приміщення колишньої 
кінобудки. 
Масько А.О. повідомив про те, що до виконкому селищної ради надійшла 
заява від завідуючої КЗ «Любимівський сільський клуб» Мажури Т.І. з 
проханням надати дозвіл на демонтаж приміщення колишньої кінобудки, а 
будівельні матеріали використати для будівництва вбиральні  на території 
сільського клубу. Ознайомив з проектом рішення. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ:  Рішення  № 92 додається. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -11, «проти»- 0, «утрималися»- 0, не голосували- 0. 
Рішення прийнято. 
9.СЛУХАЛИ: Про взяття на квартирний облік селищної ради. 
Масько А.О. повідомив про те, що до виконкому селищної ради надійшли 
заяви від гр. Куцевол О.В. та Беляй В.М. з проханням щодо взяття їх на 
квартирний облік селищної ради. До заяв надано копії необхідних 
документів. Ознайомив з проектом рішення. Селищний голова ставить 
питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ:  Рішення  № 93, 94 додаються. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -11, «проти»- 0, «утрималися»- 0, не голосували- 0. 
Рішення прийнято. 
Різне. 

- Селищний голова Сегедій П.Ю. проінформував членів виконкому про 
робочу поїздку до США в складі делегації представників об’єднаних 
територіальних громад України, які є учасниками проекту «ДОБРЕ». 

- Запросив членів виконкому та їхні родини на захід з нагоди 225 – 
річниці з дня заснування селища Софіївка. 

 
 
 
Селищний голова,  
голова виконкому                                                       П.Ю.Сегедій 
 
Секретар селищної ради, 
секретар виконкому                                                    Л.І.Назаренко 


